
Nyhetsbrev  

till boende i Brf Gullmaren *Feb 2015  
 
 
Vad jobbar styrelsen med just nu?  
Styrelsen fokuserar kontinuerligt på att arbeta med energibesparingsåtgärder, i det arbetet ingår att titta på både 
kort och långsiktiga lösningar som vi har för vana att prata om på föreningens gemensamma stämma. Miljöarbete 
ligger oss och många medlemmar varmt om hjärtat och vi försöker fokusera på det bla genom sopsortering och 
kompostering. Redan nu startar även planeringen för årets stämma, mer information kommer inom kort. 
Vi arbetar just nu mycket med eldstäderna i föreningen, mer info längre ner i nyhetsbrevet.  
 
Allmän information  
Många medlemmar hör av sig till styrelsen när det gäller driftstörningar som egentligen ska rapporteras till 
Energibevakning information om felrapportering sitter i respektive trapp. 
Tillsammans är vi fler och felrapporteringen samt åtgärder sker snabbare om alla hjälps åt att meddela till 
Energibevakning. 
 
Städdag 11 April 2015  
Datum för vårens städdag är satt till 11 April, boka redan nu in datumet för en trevlig stund tillsammans med alla 
grannar! 
 
Trädgårdsskötseln  
Som tidigare informerat efter samtal och diskussioner med MLT som sköter föreningens trädgård har styrelsen 
pga. att MLT inte sköter sitt uppdrag enligt det avtal som tecknats valt att säga upp avtalet. För 2015 behöver vi 
därför intresseanmälningar fån föreningsmedlemmar som är intresserade av att ta hand om trädgården eventuellt 
mot en mindre kompensation. Vi skulle på så vis kunna både spara en liten slant pengar samt få en ökad social 
samverkan i föreningen. Vi uppskattar att ca 10 personer/hushåll relativt enkelt  
skulle kunna dela på det arbete som MLT idag utför samt att delar av arbetet som att t.ex. kratta löv ändå tas 
omhand på våra städdagar. Vad tror du om det? Vore det inte skoj att vi själva tog hand om vår fina trädgård? 
Maila intresseanmälningar till gullmaren@googlegroups.com senast 15/3 så vi kan utvärdera möjligheten till detta 
i styrelsen. 
 
www.brfgullmaren.se  
Bostadsrättsföreningen har nu tack vare Micke en webbplats! Sidan är inte fullt komplett men här kommer 
information som t.ex. mäklare efterfrågar vid försäljningar finnas tillgänglig tillsammans med information som vi 
som medlemmar i föreningen vill ha, t.ex. nyheter, stämmoprotokoll osv. Önskan finns även att ha ett forum för 
föreningens medlemmar med t.ex. bortskänkes/loppas/byts.  
Vi är medvetna om att alla inte har tillgång till dator och kommer fortsatt dela ut viktig information i brevlådorna. 
 
Inbrott samt grannsamverkan  
För ett par veckor sedan drabbades en lägenhet i föreningen av inbrott på dagtid (bottenvåning på innergård) 
vilket har föranlett frågan kring grannsamverkan och balkong lås. 
Finns det intresse att göra ett gemensamt inköp av balkong lås för att försöka pressa priserna meddela styrelsen 
senast 15 Mars. 
Det har även visats intresse för att anordna grannsamverkan, då alla medlemmar i styrelsen är heltidsarbetande 
och vanligtvis inte hemma på dagtid ber vi om det finns intresse i föreningen att anordna grannsamverkan att 
meddela styrelsen att man vill vara med alternativt kan tänka sig att co ordinera detta så vi kan koppla ihop de 
medlemmar som kan tänka sig att medverka. Det finns fördelar med att detta co ordineras och hanteras av 
föreningsmedlemmar som är hemma på dagtid då det enligt information från polisen sker mest inbrott. I övrigt 
uppmanar polisen alla grannar att vara uppmärksam på okända människor som rör sig i området. 
Stöldskyddsföreningen har en bra hemsida för den som är intresserad av hur man skyddar sig mot inbrott. Var 
uppmärksamma på att entrédörrarna går igen efter dig. 
 
NY portkod  
Den 3 mars kommer koden i samtliga entréer i föreningen att ändras. Läs pappersutskicket för kod. 



 
Krokar i cykelrummen  
Alla som varit i cykelförråden har säkert sett att det numera sitter krokar för förvaring av cyklar som inte används 
så ofta samt lättare cyklar och barncyklar. Häng gärna upp det du inte använder på daglig basis. 
 
Öppna spisar  
Styrelsen jobbar aktivt med att försöka komma till rätta med den eldningsproblematik som vi har i föreningen, det 
är ett utmanande arbete som kräver mycket tid samt kontinuitet i arbetet. Eva-Stina och Fabian utgör 
”spisgruppen” och vi har tillsammans med Energum tagit fram en åtgärdsplan baserat på de rekommendationer 
de kommit med som i korthet går ut på att: XXXXXX Eva-Stina kommer förtydliga information 
 
Matinsamling  
Vi kommer inom kort ha matsorteringskärl på plats tidigare meddelades det att det skulle finnas per 1/12 men det 
är något försenat, mer info kommer snart. 
 
Nyfiken på styrelsearbete?  
Att vara med i BRF Gullmarens styrelse är både roligt och givande, dessutom har du en chans att påverka ännu 
mer aktivt vad som händer i föreningen. Inför kommande  förvaltningsår behöver styrelsen förstärkning. Är du en 
eldsjäl* med mycket energi som har lust att vara med i föreningens styrelse? Prata med valberedningen med 
Anna Kågström i spetsen. 
*idag är 6 av 7 medlemmar av småbarnsföräldrar och 100% förvärvsarbetare, alla som vill är naturligtvis 
välkomna men vi ser gärna ytterligare styrelsemedlemmar som kommer ur en annan synvinkel för att 
representera så många intressen som möjligt i föreningen. 
 
Större renoveringar  
Renovera och göra trivsamt i sin lägenhet är ju roligt, styrelsen ber att alla medlemmar kommer ihåg att enligt 
BRF Gullmarens stadgar kommer ihåg att meddela styrelsen som ska godkänna dessa, dels för att ha en översikt 
på planritningar dels för att ha översikt på att ingrepp på fastigheterna som påverkar ventilation samt rördragning. 
 
Nästa  styrelsemöte  
Nästa ordinarie styrelsemöte kommer att hållas i slutet av Mars 
Om du har frågor du vill att styrelsen ska ta upp så skicka ett mail till Anette eller Johanna. Det går också bra att 
lägga en lapp i vår brevlåda som återfinns i port 65. 
 
Kontaktdetaljer till styrelsen  
Mail: gullmaren@googlegroups.com  
 
Anette Walldén  (vald till 2014) ordförande  
 070-208 08 59  
anette.wallden@kammarkollegiet.se 
 
Fabian Blücher  (vald till 2016) kassör  
070-713 21 46 
fabian@g-a.se 
 
Johanna Laurila (vald till 2015) Sekreterare  
072-177 63 81 
jolaurila@gmail.com 
 
Dirk Noack (vald till 2016) Vice ordförande  
642 63 71 
dirk.noack@white.se 
 
Josefina Ekström (vald till 2016) ledamot  
072-2520855 
Josefina.ekstrom@gmail.com 
 
Eva-Stina Jordö (vald till 2015) suppleant  
esjordo@yahoo.com 
 
Micke Skagerlind (vald till 2015) suppleant  
moonymedia@gmail.com 


